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YALeni spoluobdand.

Po del5i dobd se na v6s obracfm op6t piedevsim s praktickfmi informacemi.
Kanalizace: Kanalizaci se zdiirnE podaiilo dokondit. Probdhlo kolaudadni iizeni a v tutochvili pouze dek6me na kolaudadni rozhodnuti. To znamend , Lekaid!,,kdo je5td neni piipojen se jiZ fyzickymtZe piipojit. Termin piipojeni jednotlivfch kanalizadructr pripbjek ii aan do konce kvdtna 201g.Piipomin6m, Le do toJr-oto_t_qminu je piipojeni zdarma, hradit budei" por.rr" kazdf svuj projekt piipojeni od

domu do hlavniho i6du. Kdykoli po tomto terminu bude poplatiu:,a pfipoleni Sb iir.ft. ^fiojekty
jednotlivych piipojek jsou tak6 jiZ hotovd a v soudasn6 dobd vyfizujeme st.^povoleni. dastka za proiet<t 1!3025,- Kd a jiZ nyni je.i.mrgete na oU, popi. pievodem na na5 ridet 1082815170100 s variabilrrim syrrrtuot#
popisndho disla, uhradit. Cristka za stodn6 neni zatim zndm6, probih6 qibdrov6 iizeni na provozovatele
kanalizace. Provedenf novdho qfbErov6ho iizeni, bylo podminkou dotu".. Fiedpokl6dany termfn dokondenf
VRlefconet j9.h?1" roku. Celkovd n6klady na qistavbu kanalizacebyly 50 mil. Kd. Ztohobyla dotace
z OPZP ve qf5i 27 mil.Kt a podaiilo se i ziskat dotaci ze stiedodeitefro kaie ve vysi + mit. Kd. Na
dofinancov6ni celkoqfch n6kladri jsme si museli vzit uv& u KB ve Wii 11 mil. Ki a zbytik cca gmil.lld byl
placen z obecniho rozpodtu. Pro zajimavost uv6dim i qi5i riroku fv6ru, ktery je 0,56%;0.
Dal5i informace se t'-flci vfstavby vodovodu v Hl. Dolu. Piedpokl6drirn, Ze dokondeni hlavniho vodovodnfho
i6du bude v dob6 vyd,i{ tEchto Nebovidskych listti, hotovo. baBfm krokem bude propojoviini jednotlivfch
vodovodnich pffpojek. Kai:d! z majitehi dotdenfch nemovitosti, byl osloven p.o3"tt*ttumi, tcerg resiti
kaZdou piipojku zvl63t a majiteld byli piedbdZnE sezniimeni s technic\fm ie5e*m. U ndkoho, u koh. bylo
provozovatelem vodovodu - VODOSem Kolin, odsouhlaseno, byl vodomdr umist6n do sklepa u ndkoho do
vodomdrnfch Bachet. Na dodavatele Sachet jsme s provozovatelem vodovodu, provedli popt6vkovd ii:zeni a
z deseti firem byla vybriina firma s nejniZli 

""nou, 
kterri je 8,5tis.Kd. Oadi ndklady nu piipojky jsou

rczloLeny takto. Dle zhkona hradi ddst majitel vodovodu, coZ je obec a d6st majitel piipojovan! n"*ouitorti.
Obec hradi armatury vdetnd vodomdru (cca 8.tis.Kd), zbytelq tj. vfkopovd prrice vdltnd uvedeni povrchfi do
privodnfho stavu, piipojovaci trubky a vodom6rn6 Sachty, hradi majitel nemovitosti. V soudisnd chvili
ie5ime s dodavatelskou firmou, jakym zprisobem se budou jednotlivd pfipojky dllat. Zda nech6me prostor
pro moZnost si v-ikopovd priice na sv6m pozemku ud6lat vlastnimi silami a tim u5etiit nEjakd nriklady.
(Vfkop pro trubku musi bft v hloubce 160 cm, vodomErn6 Sachta m6 pnimEr 120 cm a je umiistend
v hloubce 160 crrl vdetnd podsypu pfskem, popi. betonem.) Vlikopovd priice vlastnimi silami musli bft
koordinov6ny s firmou, aby bylo moZn6 piipojky piipojovat v dan6m terminu. Z dfivodu ziiruk na dil,o,
doporuduji nechat vie ta firmd.

DULEZITA INFORMACE - Cena piipojky bude nacendna ke kaLd6 nemovitosti zvl65t'.
KaLdh piipojka je jinak dlouhii, s jinymi povrchy a podle toho bude i cena rozdiln|. Sledujte prosim nase
internetovd str6nky, popi. aplikaci, kde zpracovini cenovych nabidek ozndmime, potd ji bude nutn6 na OU
uhradit a teprve po rihradE bude piipojkarealizovdna. Po dokondeni celdho vodovodu vdetnE piipojek, jsou
pkinovany novd povrchy ndktm-ich komunikaci v obci a po dokondeni powchri jii nebude moZno se
k vodovodu minim6ln6 5 let piipojit. Ti, keii je5t1v6haji, zda piipojku ano di ne, piestoZe maji podeprianou
piihl6Sku, na tuto skutednost radEji je5tE jednou upozorfiuji. Neni nutnd vodu odebfrat, neplati se jiddnd
pau5dlni poplatky za vodomdry a iedit pozd6ji probldmy s nedostatkem vody, bez moZnosti napojeni, a
pokud ano, tak za podstatn6 r,y55i nSklady, je urditd argumentem si vodu na pozemek nechat zavest.

Obdand Hl. Dolu se jist6 ptaji i na dokondovaci pr6ce na komunikacich po vfkopovjch
pracich na vodovodu. Termin dokondeni hlavniho i6du vodovodu byl drin podminkami dotace a to do lionce
tohoto roku. Piipojky je moZnd d6lat ai po kolaudaci. PiestoZe se podaiilo s provozovatelem dohorCnout
povoleni na piipojov6ni jednotlivfch piipojek diive a hlavni ir{d tak6 dokondit pied terminem, urdiitii se
v5echny pfipojky do konce roku dokondit nepodaii. Proto i powchy komunikaci a jejich okoli, se budouLiesit
ai'na jaie pii5tiho roku. Je to nepiijemnd, ale budeme se s frmou snaZit o co nejlep5i ridrZbu nedokondenlfch
komunikaci, aby se dalo iezdit a chodit s co nejmen5im omezenfm. V soudasnd chvili nelze ie5it jinak, pioto
Viis prosim o toleranci. Toto se tirka lcike chodniku v ulici od hospody khel.zastdvce vHl. Dole. po.','rchy
chodniku mdla a bude dElat firma, kter6 mdnila elektrickd vedeni ze slouptl do zemE. Firmu (AZ Elektroslav)



jsempoLddal o posedkdni s dokondenim povrchri chodnikri ai, po u!,stavb6 vodovodnfch piipojek. piipadalo
mi nelogickd nechat t9Yl1novd asfaltov6 powchy a pot6 je opdt narusit qykopoqymi pracemi souvisroj(cimi
s vodovodem' Proto i V6s, kterlfch se tento 

"noanil 
tyk6, prosim o toleranci. vdiin! ze tyto argu.mentypochopite a nepohodli, kterd V6m timto vznikn e, vydriitL.

Veiejnd osvEtleni v'tdto ulici je takd jiZ hotov6 a dle m6ho ndzoruse povedlo. VyuZiJti jsme
toho, Ze se mEnilo elektrickd vedeni, kterd platil Cgz u do stejndho rn-ikopu jsme polozili i pii'od kesloupfim vei' osvdtleni. Tfm jsme u5etiili celkem dost financi na qfkopor4ich pracich. pro ty koho to z;ajim6,
vymdna celdho osvdtleni v t6to ulici, vdetnd piivodniho kabelu, nds vysla na Lca 250 tis.Kd. opdt, os,rd:tlenfbylo v havarijnim stavu, takie by n6s stejnd v dohlednd dob6 rlim6ni e"kula a nevyuzft moznosti usefiit na
v'-ikopech, by byla hloupost' Do budoucna by se mdlo uvaZovai o vymdnd vsech svitidel za ledkovd ,r,obou
obcich, ale to samoziejmE zinisi na stalu financi v obecni pokladnd, kterri je v soudasnd dobE po, dvouobrovskfch akcich (kanalizace a vodovod)dost vybr6na. l.iavic rniime rozjedn6nu dotaci na rnistirvbupropojovaciho chodniku mezi silnici od hospody k Zeleznidni zastilvce, kde chceme qfstavbou ch.dniku
zvyi'it bezpednost chodcri pohybujfcich se k vlakum i do centra obce. V menlfm mEiitku se podobny chodnik
provedl ve formd roziiieni krajnice silnice mezi cestidkou z Nebovi d na Leleznidni zast6vLi d; d;;,{r.i;
P-elekt Chodnidek je pouze ze zpevndneho asfaltovdho recykl6tu, ale myslim, Ze k bezpednosti chodcri velmi
piispdje. Se spr6vou silnic (SUS), je dohodnuto je5td rorsft"tti krajnicl aznadittag auy byl pohyb chodcri
zleim! na prvni pohled. Kvuli bezpedi, piedev5im ddti, i z]rr:dceni cesty chodcrim z novostaveb na RafendEtT91"- do iervenlich Pedek ,u ziloadkumi, jsme jiZ v minul6m roce takd uddlali zpevn€nou cestu, kter6 je
ted'hojnd vyuLivfina a chv6lena.

DtleZit6 rozhodnuti, z m6ho pohledu, kterd jsme jako vedeni obce uddlali pii mirnrrl6m
zaseditni je umistdni velk6 240l.,,popelnice" na tiiddni plastovdho odpadu. O tomto jserrr jiZ jednal pie<l iiesti
lety s firmou Nykos a.s. a EKO-KoM a.s., ale v td aotc Uyt tento iptisob svozu plastovdho odpadu velmi
nevyhodny. Situace se nyni zmdnila, podminky se vyranft zlepiili, proto jsme se k tomuto kroku rozh,odli.
Douf6me, Ze piestoZe Vy, na5i obdand tiidite celkem dobie, bude plastri v komun6lnim odpadu jeit6 mdnd.
SamoziejmE jde piedeviim o nriklady za likvidaci odpadt, kterd stile narustaji a podle t;oho, co odsoulhlasili
na5i zdstupci v parlamentu, porostou je5td vice a to u!,raznE Kdo sleduje d6ni koiem odpadri vi, Ze budre od
rol<rt 2024 z6kaz jejich skl6dkov6ni. Ve5kerf odpad bude muset jit do spaloven a vyuzit na teplo a qirobu
energie, coZ je dle mdho ndzoru, urditd spriivnli krok, ale je tieba dohodnout se spalo.mami rozumn6
podminky a cen za likvidaci. JiZ ndjakou dobu tuto problematiku jako starostovd ieiime, podnikli jsme kr.oky
k zaloleni sdruZeni obci a blit silnfm partnerem pro budouciho provozovatele spalovny. Dle informaci j e vL
hie rn-istavba velkd spalovny v Mdlniku, kde je investorem (nZ, Wery jii ozn6ml" Ze s jednottivymi
obcemi jednat o cend nebude. Likvidace tiidEndho odpadu je nesrovnatelnd levndj5i neZ netiid6neho, prolo je
dfileZitd odpady tiidit co nejl6pe akazd! zn6s. Jde o nase penize! ZpEtkZlitympopelnicim. Oo tarZAe
domiicnosti bude umistEna Llutft 2401 n6doba, kter6 bude vyviiZeni lx za mdsic. trrtnoZitvi vel(fch Llulrych
kontejneru umistdnlich po obci radik6lnE zmen5ime, ale zatimje ru5it nebudeme. Vyzkousime, ;at t,riou
svozy lx mdsidnd fungovat, zda budou dostadujici a podle toho rozhodneme jak dril postupovat. po,kud
v zadfltcich nEkomu z v6s domdci n6doba na plasty nebude stadit, pouZijte jestd velkd i<ontejnery, a1e dle
zku5enosti ziinych obci by stadit mdla. Nriklady na poiizeni takovdho mnoZstvi nridob jsou samozitejmd
velkd a nechtdli jsme jimi zatllovat V6s, proto jsme se dohodli s frmou Nykos, kter6 odpady sviu1i,-, na
splritkach na dobu p6ti let a nddoby zaplatit z rozpodtu obce. Poplatky za odpady se na piisti rok zvysovat
takd nebudou, ztrstinaji na 600,-Kd/osoba/rok. Splatnd odr.2. do 31.3. 201g.

Na poslednim zased6ni jsme se pro Vaii lep5i a rychlej5i informovanost rozhodli, pro zprovozndnf
aplikace do chytrfch telefonfi, kten{ Viim po nainstalovdni dokdl,e do urditd miry nahradit vefejny ro:ztLlas.
Aplikace je jiZkrnfni na App Store a na google play. Hledejte,,Nebovidy". Zatim je aplikace ve zkuiebnim
proYozu, ale budeme se snaZit, i ve spolupriici s Vilmi, rozjet ost4f provoz. KaLd6, informace niimi vloZenii do
aplikace se V5m okamZitd zobrazi na VaSem telefonu.

Kontrola finandnfho uiadu. V minulfch mdsicich prob6hla finandnim riiadem v K.olind
kontrola dotaci na obytnou budovu tvrze za rok 2014 a 2015. (Administrritorenl vdetnd vfbdru dodavatellskd
firmy, byla pani Lucie Dou5ov6). V obou piipadech shledali pracormice FU chybu v provedeni qfbErov6ho
ilzeni na dodavatelskou firmu. Z|vdrem kontroly bylo konstatoviini, 2e vyblrovd iiieni nebylo provedeno
v souladu se ziikonem a ztohoto drivodu FU vymEiil obci sankce ve vy5i ica 400 tis.Kd. 205 tis. nawdceni
d6sti dotace a dalSfch cca 200 tis.Kd penrile. V letoSnim roce ndm byla opdt odsouhlasena dotace z rrnn
kultury ve vy5i 350 tis., kde je na5e spoluridast ve vfsi cca 90 tis.Kd. Tim, ipjsme vposlednf dobd
investovali do kanalizace a vodovodu jak z vlastniho rozpodtu, tak i rivdru, kterd jsme si muself na spoluriiiast
k dofinancovfint akci prijdit, nemtZeme si v leto5nim roce skoro 500 tis.Kd dovolit uvolnit. proto jime se na
zastupitelstvu dohodli, leto5ni dotaci na dal5i etapu opravy obytnd budovy twze wiitit a pr6ce pozastavit. JIe



to opravdu nepiijemnd a qisledek kontroly bude mit vliv i na dal5i moZn6 Z6dosti o dotace. Jedinou moZnostijak sankce zruiit, nebo_alespoi zmirnit, jte poLhdato prominuti na ieditelstvi finandniho uiadu v praze, coL,
samodejmE uddl6me, ale s nejislfm vfsledkem.

Z|v&emmdho dklnku bych chtdl poprosit spoluobdany o pomoc jak materi(in,tak i r6dcovskou. Najaie piistiho roku bychom chtEli na zahrSdce obecniho riradu sv6pomoci postavit mensi veiejnou pec na

Ptd.*i chlela, Kdyby m9]n9\do z Viis vyiazend cihly z akumuladnich kamen a byl ochotnf n6m je v8novat,
budeme r6di. Budeme vdddni izarudua za pomoc piiqistavbd.

- A na fplni zdvEt bychr6d podEkoval dlenk6m Klubu Beseda, nejen za aktivitu pii poi6drini nizqich
akci, ale piedev5im za pomoc pii fklidu a ridrZbE ,,na obecnim". Ddkuji jiz pondkolikrit6 a jsem opravdu r6d,
Ze se jestd poi6d najde ndkdo, kdo nabidne nezi5tnou pomoc a o to u1"", myz tu pomoc nabfdnou diive
nmozeni, kteii uZ td sily majf m6nd.

Kvapem se n6m blili zima a tim i Viinodni sv6tky. Pozvrinku na zpivbrrr v kostele V6m posilaji
dlenky Klubu Beseda, tESi se na VaSi tdast a j6, pokud se neuvidime v kostele, Vrim pieji St'astn6 proZiii
sv6tkfl, hodn6 klidujak v pr6ci, tak v rodiniich a to nejen o svdtcich, ale i v celdm nastdvaiicim roce.

Jaromir Ka3par - starosta

nddhernfch povidek Oty Pavla,
lednidky a vysavade od firmy

Problematika podomniho a pochfizkov6ho prodeje

Praktiky tohoto prodeje nebudu romantizovat s piedstavou
kde podomni prodejce ve filmovdm pod6ni Karla Heimiinka nabizel
Elektrolux. Tyto doby se zm6nily.

Dnes takovito prodejci nabizeji zcela jin!, sortiment: levn6j5i energie nebo zmdnu
dodavatelt, ruznd finandni produkfy a jind vyrobky di sluZby tieba kominick6, klempiisk6, up. V poslednf
dob€ i ,,tiZasnE rychl;i" internet. Mrilo informovanf nebo vribec neinformovaqi obdan spotiebitel- zejm6na
senior di jinri osoby v podobndm postaveni, jisd si svym bezpedim doma, r" -riz" ve vdt-Sin6 pffpadri nechat
zmdst, bit fmyslnd a Spatnd informovan;.i a potd podepi5e smlouvu, klerou by nikdy jindy, pokud by mEl
relativni informace, nepodepsal.

Argumenty ndkterfch piedstavitelfi obci, Letoto mii regulovat st6t jsou zavdddjicia obce v
jist6m slova smyslu nechivaji obdany napospas osudu t6mto loupeZnikrim .

/ ztelevizni reklamy zndme ,,kaidy loupeZnik m6 sv6 podminky ,, /
Stiit prostiednictvim zfikona obdany o5etiuje prdvem soukromfm dle Obdanskdho z6koniku, zifl<onem

veiejnfm, kdy svdiuje Cesk6 obchodni inspekci a piipadn6 dalSim sprrivnim orgiintm dozor, kontrolu,
vySetiovilni a postih' Pomoc v tdto oblasti zai:inaji poslgrtovat Obci jako takovd, zavddEnirn ObercnE
platnfch vyhl65ek.

Sami dobie vlte, Le po na5ich obcich takovito prodejci chodf a nabizirfiznd sluZby. Nikdo je
za to nemtZe tidnym zptsobem postihnout ani kontrolovat. Zddneho protipr6vniho jednrini se nedopog5ii.
Jdou zazvoni a snaLi se ruzn;fmi praktikami dosiihnout cile - ziskat VaSe soukrom1 data I napi. fatctury za
elektiinu di plyn I ato jim stadi, diile se snaZi od V6s ziskat,,pozvini domt,, ato af hned nebo forrnou
dal5iho pozv6ni domri tzv. ObjednSni sluZby domri. Pokud se jim toto povede nikdo na nd nemfiZe. V5echno
ostatnf je twzeni proti twzenf. Anebo Yhm dd sv6 telefonnf dfslo a potd Vfm prostiednictvim teleforru ,,
vnuti ,, tzv. Distandni smlouvu na cokoli. Stadi V6s piimdt iici ANO lcoL, jim nedEld v prubdhu hovoru
i6dny probl1m/ atato smlouva je platrrf".

Obce podomni a pochrizkov6 prodeje mohou zakilzat a tak6 zakaz$i Obecnd platnou
vyhl6Skou, kde je q/mezeno co nebo kdo a kde mriZe poskytovat jak6 sluZby. V tdcht; vyhl6Sk6ch jsou
uvedeny i postihy za spriivni delikty jak dle zdkona 958 odst.4 z.d. 12812000 Sb, obcich , Ak i dle zitk:ona
200/1990Sb o piestupcich $ 46 odst.1,2,3 ve zndni pozdEjiich piedpisri, v ndktdch piipadech i dle
z-E-40/2009 Sb.trestniho z6koniku.Vyhldsky napom6haji orgr{nrim, ftterd mohou v tEchto piipadech zakroilit.
Vim, Ze v3ichni vite, ale :

- pfiiemnd vystupovrini hezky obledend sledny di prina neni zdrukou rispdsnd transakce
- jejich cilem je vtdy ziskat podepsanou smlouvu a mit ztoho provizi
- dostat se do va5eho obydli s Va5im souhlasem jim zaruduje de fakco jakoukoliv beztrestnost
- jejich zdminky jsou ruzld, iidi se mistnimi podminkami a situacf

- NIC NENI LEVNE a ffiHOmIE - za vse se plati !!! !



A proto : nezvdte je do svdho obydli, ned6vejte jim do ruky zridnd doklady a faktury, neuzavirejte Ziidnd
fZasnd dohody nebo smlouvy prostiednictvim telefonniho hovoru, nenechte si vnutit n6co rii:asnE
qfhodndho. PozdEji by jste mohli litovat nepi{jemnfch ndsledkfi.

Antonfn Koubsky, mfstostarosta obce

Lampion St6stf

Stdsti .

Prosdednictvfm mne ddkuji obdand Hlubok6ho Dolu nezn6m6mu vypoustddi lampionu

Lampion za pdt korun zprisobil v sobotu 21.10.2017 Skodu zkratem na trafostanici v itidu ndkolika tisic
korun a vyiadil vEtii d6st Hlubok6ho Dolu ve vedernich hodin6ch od dod6vky elektrickou energii. ponncha
byla bdhem dvou hodin opravena techniky iEZ.

Antonin Koubskf mistostarosta

Nebovidy - Hlubolcf Dfil volebni piehled
Volby do Poslaneckd snEmovny parlamentu desk6 republilry

Okrsek Volidi Vydand
v seznamu ob6lky

d.l 267 175
8.2 266 2r2
Celkem 533 378

Volebni Odevzdand Platnd%o oh platnych
fdast v % ob6lky hlasy hlasfi

65,54 175 174 99,4379,70 212 ztl 99,53
72,61 387 385 99,48

Vfsledlry dle strann koalicrhnuti dleVo volenfch
ANO - 26,75 oh, STAN -23,37 yo, SPD - l1,l6yo, ODS -8,83 %, KSCM -g.05 %issn -.7,27 yo, PIRATI -6.23 oA, Top -2,5g o, svoBoDNi- 1,81 x, rnu-esL - r,2g yo
zELENi - 1,03 %, RC,ROZWINi,OO.a"REAL,DSSS,SPO - 0,250

Piedseda volebni komise Antonfn Koubr;kv

Klub beseda
YilLeni dtendii Nebovidslqich listu, chtdla bych V6s sezn6mit s dinnosti Klubu Beseda.

Vdt5ina v5ech akcf se ka1dy rok opakuje, tak jen v ladtkosti. Sch6zime se kaZdd prvni riten-i v mEsici a je niis
17 Len a jeden muZ. Pravidelnd si oslawjeme MDZ v na5i klubovnd, kam zandmipiijde pan starosta Kaipar,
ka1dd popieje a pied6 lrytidku. Je to mild. Takd udrfujeme pi6telska setkani sKlubem drichodcri
z Cervenfch Pedelq vzilemnd se nav5tivime, plinujeme a jezdime na rn-ilety. Na jaie pied vyn{Benim
,,Morany", uklfzime u hibitova, na n6vsi, u studdnky a u kaplidky na Hlubok6m dole. Napedeme pernidlry a
ruzn6 velikonodni dobroty a zveme piitomnd obdany na daj a svaf6k. Letos pan starosta ponal opet Z.o,sty
komornf sbor z Kolina do kostela v Nebovidech, protoZe se libily. Na qfrodf osvoboieni nasi republiky
pokl6ddme kytici k pomnku padlyfch. oZivenim byla prohlidka hibitova, kterou naplinovali St"noug
Nebovidsk6 frrze a my se zudastnili. NebovidsSi rodiik pan Jaromfr Urban n6s vodil po hibitovE a
seznamoval s historii. Velmi p6knd jsme se pobavily v ,,myslivn6" v Nebovidech, kam n6s po:zval
myslivech,i spolek. Pii grilovdnf pras6tka n6m bylo mezi nimi dobie. Moc d6kujeme. Asi nejvdtii akci byla ,,
Pozvini na pidtelskd posezeni seniorfi" pii desh-ich pisnidkrich dne 26.8. na hii5ti v Rybnidku. Nejdiive jsme
napekly kol6de, ud6laly chlebidky a uZ jen dekaly kolik piijde lidi, kter6 jsme osobnd zvaly. K poslectru a
tanci ndm hr6l pan SaSa Zinzer a Josef Cilcin. Uderem 15. Hodiny pani Vlasta Sancovd-piiviiala asi 60
senioru a popiiila v5em dobrou zibavlu. Za chvilijsme vzaly pana starostu do kola a uZ se rozjela veself
zdbava. Tancovali i ri, kterym by v tu chvili nikdo nehiidal 75 nebo gl let. Kazdlr dostal grilovanou klobiisu,
kterou zajistil OU s panem starostou a fotbalovfm klubem Nebovidy. Moc v5em ddkujeme za hezk"€ a
piijemnd prostiedi na hii5ti. Pan Mar5ik roznd3el pivo, pilo se i vino a ke spokojenosti uZ nic nechybdlo. I
pan starosta si pochvaloval velmi podaienou akci. Kdo netancoval a nezpival , tak si povidal se zn6m'im,
kterdho ddle neviddl. Podasi nrim tak6 pi6lo, tak se akce vydaiila, vSichni byli veseli. Bylo to hezky str6ven6
odpoledne a uZ se tE5ime na dalSi akce. Na konci tohoto roku oslavf uZ ,,Klub" l0 let svdho trv6ni. Na z:i.vdr
bych V6s chtdla jmdnem oU a Klubu Beseda pozvatna pnmi adventni neddli 3.12. od,l5 hod. nejdiive do
kostela na koncert Zenskdho komorniho sboru z Kolina a potom na rozsviceni vrinodniho stromei:ku.
Nabidneme Vdm cukrovi, sval6k a daj. TESime se na VaSi ridast.

Za Klub Beseda - Ludmila Holubov6


